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YAN DE UOORZITTER

VER§LAG ALGEMENE
LEDENVERGADERING

Maandag 15 oktober hebben we onze Algemene
Ledenvergadering gehouden. Er waren ruim 70 leden
aanwezig. Na een ogenblik stilte ter nagedachtenis
aan de vorig seizoen overleden leden Geert Veldhoff,
Luuk Zwiggelaar en Jan Kikkert werd begonnen nnet

een terugblik op het vorig seizoen. leder bestuurslid
verzorgde een presentatie over de gebeurtenissen
in zijn of haar aandachtsgebied. Elke j aar sta je weer
versteld van het grote aantal gerealiseerde projecten.
ln grote lijnbn waren de belangrijkste blikvangers de
vele bouwactiviteiten, het wederom zorgwekkende
aantal gele kaarten (186 t.ov. 116 het seizoen daar-
voor), de ontwikkeling van het ledenaantal (naar 673
nu!) en de keurige ontwikkeling van de organisatie bij
de jeugd.
Daarna was het de beuft aan de penningmeester Erik
Mulder voor het financiële jaarverslag. Helaas is ook
vorig seizoen met een negatief financieel resultaat
afgesloten. Na het presenteren van de begroting gaf
Erlk aan de ledenvergadering aan dat hij wegens ver-
schil van inzicht over het te voeren financieel beleid
na de vergadering stopte als penningmeester.

Een besluit dat de overige bestuursleden betreuren,
rnaar ook een juist besluit. I-{et heeft geen zin om door
te gaan als je er geen goed gevoel rneer bij hebt. En
dat besluit respecteren we derhalve. Erik heeft aan-
gegeven zijn taken voort te zetten tot er een nieuwe
penningmeester is gevonden. Na het verslag van de
kascommissie en de rondvraag werd de vergadering
gesloten.
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leggen van een kunstgrasveld, twee zaken die naar alle
waarschijnlijkheid geld kosten, terwijl aan de andere
kant de uitgaven moeten worden aangepast aan de in-
komsten. We gaan ons daar als bestuur realistisch mee
bezig houden. Gewoon met de voeten op de grond. De
voorstellen die uit dit geheel kcme n, zullen we in een
nog nader vast te stellen Algemene Ledenvergadering
aan de leden voorleggen. Zodat een ieder zijn of haar
input kan geven.

Daarnaast gaan de normale zaken ook gewoon door.
De trainersstaf voor volgend seizoen, wat doen we rnet
ons 60 jarig jubileum volgend jaar en nog veel meer.
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De afgelopen maand werden we overvatlen met het
voornemen van de Gemeente om de oud Bapier in-
zameling door verenigingen te staken. Gelukkig ls dit
besluit ingetrokken. Hierover is al genoeg gezegd en
geschreven. Samen met onze actieve VUT ploeg vol-
gen we de ontwikkelingen hierin op de voet.

Aanstaande zaterdag 3 november ontvangen we
SVZW in Vriezenveen. DETO staat op een keurige
derde plaats na I wedstrijden, een plek waar we lange
tijd niet hebben mogen staan,

Zaterdag kunnen we laten zienwaar we staan. Afgelo-
pen zaterdag tegen Zutphen was een goede generale,
waarbij ook het publiek zich op een heel positieve
manier meldde. Ook de spelers is dit opgevallen. Voor
aanstaande zaterdag hoop ik daarom dat we weer met
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staan we voor een paar belangri,lke
huidige beleidsplan loopt af, er moet

zijn allen achter het elftal staan
en dat iedereen zich als een
goede gastheer weet te ged ra-
gen.
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Als vereniging
maanden. Ons
een besl den genomen over het al dan niet aan-

Corné van het Laar



OOSTÈÈMDEGAST OP 'T

ln deze rubriek brengt ons aller Berto Ibbenhorst
tweemaandelijkse verslag uit over zin Gast op 't
Oosteènde. Alles was geregeld en in kannen en
kruiken. M aar Vera Pauw verstoorde te elfder ure
het geplande interview. Zij riep onze gaste voor het
novembernummer kort voor het gastgesprek op om
zich bij de Nationale Vrouwenselectie te voegen,
die op l november ln Volendam speelt tegen de
Duitsers. De 60-voudige international had daarvoor
na een tijd van blessures op donderdag 25 oktober
rnet de FC Twente Eespeeld tegen AZ en daarvoor
verbieef ze met het militaire vrouwenelftal eerder
die maand in lndia, wa ar zij 2,5 wedstrijd speelde.
Helaas voor U en Berto dus deze maand geen "Gast
op 't Oosteènde", maar in het decembernummer
feest u alles over "onze" Jessica Torny!

GEZOCHT
Personen, die boven alle leden van DETO uit willen
klimrnen. Orn enkele keren per seizoen een lamp te
venruisselen in de lichtmasten.

Graag melden bij: B. Wiltvank - M. 06-24646666.

BEDANKT!
Langs deze weg wil ik iedereen hartelijk bedanken
voor alle kaartjes, attenties en het medeleven dat ik
mocht ontvangen voor en na mijn operatie. Het heeft
mij zeer goed gedaan!
Met vriendelijke groet, Hans Eshuis

ACTIVITEITENPROGRAMMA VOOH
DE JEUGD 2OO7.2OO8
Woensdag 28 novemhen 2A07

Sinterklaas voor de mini's en de F jeugd
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Vntjdag 28 december 2AAT

Skiën Whychen voor de A t/m D jeugd. Gehele dag
Donderdag 3 januari 2008
Onderling zaalvoetbal A tlm D jeugd.
's Morgens, D en C jeugd en
ls middags de A en B jeugd
Zaterdag 5 januari 2008
Activiteit voor de F jeugd en de miRi's,
een clown kindergoochelshow.
Van 9.30 uur tot 12.30 uur, kantine DETO
Vrffdag 11 januari 2008
A, B, en C jeugd dartavond in de kantine.
Aanvang: 19:00 uur
Zaterdag 12 januari 2008
Waterzeskamp voor de E en de D jeugd.
Tijd. 15:00 tot 18:00 uur.
Vr{dag 1 februari
Bingo-avond voor de E jeugd.
Tijd: 18:30 tot 20:30 uur
Zaterdag 2 februari 2008
Familie-speurtocht voor de mini's en F jeugd
Aanvang 10:00 tot 12.30 uur
Woensdag 7 en
donderdag I rnei 2008
Jeugdkamp!
Dit jaar gaan we naar De Bosrand in Laren.

DETO JEUGD ZOEKT
Broertjes, zusjes, familie, vriendjes, vriendinnetjes,
buren .Zijn ze sportief aangelegd en lijkt voetballen
hun wel wat! Of het nu ledenzijn voor de mini's of
voor de F-Jeugd tot en met de A-jeugd, wij heten
hun namens de jeugdafdeling dan ook van harte
welkom bij voetbalvereniging Deto. We groeien de
laatste tijd dan we! enorm, m aar van een ledenstop is
geen sprake. ledereen is van harte welkom om een
proeftraining mee te maken en de sfeer te proeven.
Graag dit vooraf even melden bij de betreffende
trainer. Vanaf het moment van inlevering van het
aanmeldingsformulier geldt een proefperiode van
een maand, waarin ze kennis kunnen maken met het
voetballen bij DETO.

Met sportgroet,
Jeugdbestuur DETO
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WAAROM DE GOERVER.]UIETHODE?
Door Michel Jansen en Marcel Borkent

Het idee om te komen tot dit initiatief is eigenlijk een
jaar of tien geleden al geboren. Zowel Marcel als ik
waren toen verbonden aan Excelsior'31 uit Rijssen.
Hier z$n we toen met name met de talentvolle jeugd
op een intensieve manier met de Coerver technieken
aan het werk gegaan. Uiteindelijk is gebleken dat veel
talentvolle jongens van toen uiteindelijk het 1e elftal op
hoofdklasse niveau hebben gehaald. Nadat we beiden
onze eigen weg zin gegaan kregen we ondertussen
de bevestiging dat het met het doorstromen van de
jeugd naar het 1e elftal stokte, nadat het intensief
trainen van de jeugd met de Coerver technieken niet
meer plaatsvond. Vandaar uit is uiteindelijk een visie
ontstaofl, waarin we het belang van het tralnen van je
eigen kader of spelerslspeelsters onder de aandacht
willen brengen.

Excelsior '31 heeft dit bijvoorbeeld zelf ook onderkend
en heeft uiteindelijk Jan Michels als techniektrainer
aangesteld.

Bij DETO is duidelijk gekozen voor het opieiden
van eigeh kader en- dàarvoor hebben ze onze hulp
ingeschakeld. ln 1e instantie wordt nu een breed
kader door ons in aanraking gebracht met de Coerver
technieken. Hierin zullen ze de technieken zelf
ondergaan. Zelfstandig oefenen om je de technieken
eigen te maken, het gaat hierbij puur om het voor
kunnen doen. Ervaar de eventuele valkuilen en
rnoeilijkheden om van daaruit de spelers/speelsters
nog beter te helpen. Je kweekt begrip ten aanzien van
het technische leerproces. Het succes wat de trainers
absoluut terug gaan zien in het veld loont alle gedane
moeite. Ook als club heeft u dan succes, v/ant u hoeft
geen techniektrainer aan te stellen want u heeft hem al
in huis.

Bij DETO zal dan uiteindelijk een select gezelschap het
beleidsmatig binnen de vereniging op moeten pakken.
Hierin zal voetbaischool Supercoach een duidelijk
sturende rol blijven behouden. Uiteindelijk ls het de
bedoeling dat voetbalschool Supercoach uitstapt en
DETO het zelf binnen de vereniging door kan zetten.

t"tet set ,$*eze*schap van Deto

Wor'rtaeer in o,rmatie over onze voetb#§mí
'Su,percoach kunt u onze website bezffie*:

YrírÀÍt tl-s.u percoaches. n I

,Wordt vervolgd.

YOETBALKENNER?
'Speel vrijdag 30 november mee met
de Grolsch Voetbalquiz bij DETO!!
De Grolsch voetbalquiz staat on-
derleiding van TV Oost presentator
Bert van Losser! Er zijn deze avond
prachtige prijzen te verdienen. Speciale gastspreker
deze avond is: Frits Korbach. Inschrijven kan vanaf
19.15 tot 19.45 uur in de kantine van DETO. We begin-
nen om 24.00 uur. Meespelen met de Grolsch Voetbal-
quiz kost 5 euro. Speel je niet mee met de quiz, dan
is de toegang gratis! Uiteraard zijn ook niet-leden van
harte welkom.
Wees er snel bij want vol=vol !!!

MINI ARENA
Deze van kunstgras voorziene arena heeft een ontzet-
tende zuigkracht voor jongens en meisjes in de leeftijd
van 4,5 en 6 jaar. Hierdoor komen ook steeds meer
ouders, opa's en oma's naar onze accommodatie om
de verrichtingen van hun (klein)kind te bewonderen en
om te constateren dat er voldoende kader aanwezig is
om alles in goede banen te leiden. De boarding rond-
om de arena is door de Vutploeg aangepast en beter
bevestigd. Het geheel staat als een huis en kan daar-
door op verantwoorde wi.ize een intensiever gebruik
met gemak doorstaan.
Namens de 16-koppige VUTPLOEG,
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Op' maandag 22 ol<tober waren we met de,Busine§s
CIub DETO te gast bij Urenco. Za'n 60 leden werden
welkom geheten door twee bekenden. Judith S{ijk-
huis en Jan Rijzer, Na een kop koffie in de perfecte
ontvangstruimtekregenWeeendvd]tezienoVer
Urenco en over het gebruik van verrijkt urànrum afg ,,

grondstof voor de opwekking van enétgi-eiiQ,pk'
er ruim gglegenheid om vragen te-sJeltffii;'Dë rond-
leiding ÀierÉet werkelijk peifect Vezorgde terrein
van Urenco bevestigde hgt beeld van een ieder. Vei,
ligheid staat bij Urenco voorop en altes wordt in het
werk gesteld om het proces van uranium verrijking
ongestoord te kunnen laten plaats vinden. Een uniek
bedrijf in Twente! Daarom nogmaals dank aan Uren-
co en aan Judith en Jan, dat wij een kijkje achter de
schermen mochten nemen. Na het bedrijfsbezoek
Eingen we naar een ander uniek bedrijf in Twente,
namelijk naar Café de Piep'n, waar we door Harry
en Els een prima banbecue voorgeschoteld kregen.
De leden van de BC D zijn ook uitgenodigd voor de
voetbalquiz die op 30 november in ons clubhuis
plaatsvind{: Verder staat in maart volgend jaar een
bezoek aàn de wedstrijd FC Twente - Ajax op het
programrna.

BERICHT VAN
$I,ITERKLAA§

Deze oproep is bestemd voor.
MlRi's, F-jeugd en kinderen van vrij-
willigers
Daar wordt aafi de deur geklopt,
hard gekÍopt, zacht geklopt.
Daar wordt aan de deur geklopt.
Wie zou dat zijn?

Wie zou dat ziln ? Je weet het vast wel wie ik

Nog een,paar nachtjes slapen en dan kom ik weer
met de boot naar Nederland.
Op dit moment zrln alle zwarte Pieten nog druk bezig
om alle cadeautjes in te pakken.
Een hele klus dit jaar, maar gisteren vertelde de
hoofd-piet mij dat lk mij geen zorgen hoef te maken.
Hij zei. "Sinterklaas, alles komt goed!" Over een paar 4
dagen pakken we alle cadeautjes op de boot en
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varen richting t,lederland. ln mijn drukke agendà heb
ik ook dit jaar weer een paar uurtjes vrij gemaakt
om naar DETO te komen. lk kom dit jaar op woens-
dagavond 28 november. ln Spanje hoorde ik dat
er afgelopen jaar heel veel nieuwe leden bij DETO
zun komen voetballen. lk heb vanuit Spanje even
gebeld met de activiteitencommissie van DETO en
heb ik met hun afgesproken dat dit jaar alle kinde-
ren tegelUk op hef sinterklaasfeest mogen komen.
We gaan dit jaar iets anders doen dan voorgaande
jar:en. lk kom samen met een aantal zwarte pieten
om 18.00 uur naar DETO . Zorgjij dat jij er om 17 .45
uur bent??? Je papa of mama mogen je om 19.30
uur weer ophalen. Ben je echt te klein of vind je het
allemaal te spannend, dan mag je papa of mama
uiteraard wel bij je blijven. Lever snel je uitnodiging
in die je pas gekregen hebt van je leider en d an zie
ik je graag op woensdag 28 november, dan maken
we er weer een leuke avond van!
Tot snel, Sinterklaasl

rUI E DEDE LI NG E H ïTAN DE VI'TPLOEG
INZAMELING OUD PAPIER

VIa de media heeft ledereen kunnen vernemen dat
het voorstel van B en W., om -de inzamelingrvan oud
papier eeR drastische wending te gevon, op een
fiasco is uitgelopen. De bedoeling was om de inza-
melaars (lees: verenigingen, waaronder DETO) op
die rnanier buitenspel te zetten , zodat het voor de
penningmeesters nog moeilijker - en in sommige ge-
vallen - CInmogelijk zou vvorden de financiële eindjes
aan elkaar te knopen. Tijdens de bijeenkomst op 10
oktober in zaal Zandwijk en de zitting van de ge-
meenteraad in Den Ham op 23 oktober jl. is het wet-
houder Lambers en zijn staf heel duidelijk gemaakt
wat bedoeld negatief voorstel bij de besturen en
vrijwilligers van de desbetreffende inzamelaars heeft
teweeg gebracht. Voor onze steeds groter wordende
trouwe aanhang de geruststellende mededeling: het
inzamelen van oud papier blijft in hoofdlijnen zcals
het nu is en was.Wij houden U hieromtrent op de
hoogte.
Voor de "bewoners" van het met veel gemeen-
schapsgeld aangepaste gemeentehuis aan het
Manitobaplein nog een sirnpel advles:

BEZTNï EER GrJ BEG|NT.
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